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BRMG.0012.107.2018/KS 
 

PROTOKÓŁ Nr 48-9/2018 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska, które odbyło się w 
dniu 24 października 2018 roku, a rozpoczęło o godz.16:15 w sali Seana 
Lestera nr 003 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 

Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załączniki nr 1 i 2 do 
protokołu. 
 

Na stan 6 (sześciu) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 6 
(sześć) osób, czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
 

Posiedzeniu przewodniczyła radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca 
Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska. 
 

Po otwarciu 48 posiedzenia Komisji, stwierdziła quorum, powitała zebranych i 
poinformowała, że porządek obrad został, w terminie regulaminowym, został 
wysłany do radnych drogą elektroniczną. Porządek stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu. 

 
 

1. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska – druk nr 1812 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – 
druk nr 1813 - w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta 
Gdańska. 
Przedstawiają: Przedstawiciele Biura Prezydenta ds. Sportu 
 

4. Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2018 roku przez 
Gdański Ośrodek Sportu. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
 

5. Boisko przy ul. Zielonogórskiej. 
Przedstawia: Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Sportu 
 

6. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Sportu RMG w okresie 
od 1 stycznia 2018 r. do 24 października 2018 r. 
 

7. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodnicząca Komisji radna Beata Jankowiak powiedziała, że do projektów 
uchwał druki nr 1812 i 1813 wpłynęły Autopoprawki. Następnie wobec braku uwag 
do przedstawionego porządku obrad poddała jego przyjęcie pod głosowanie. 
 

Głosowanie: 
5 za - jednogłośnie 

 
 
 



2 

 

PUNKT  - 1 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – 
druk nr 1812 + Autopoprawka - w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 października 2018 r. BRMG.0006.369.2018). 
 

Pani Beata Pietrasik – przedstawiciel Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 
przedstawiając projekt uchwały oraz Autopoprawkę powiedziała, że brak jest 
zmian w zakresie działania Komisji. 
 

W związku z powyższym, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 6 
głosami za, Komisja odstąpiła od opiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok – druk nr 1813 + 
Autopoprawka – w zakresie działania Komisji. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
25 października 2018 r. BRMG.0006.370.2018). 
 

Pani Beata Pietrasik – przedstawiciel Wydziału Budżetu Miasta i Podatków, 
przedstawiając projekt uchwały oraz Autopoprawkę powiedziała, że brak jest 
zmian w zakresie działania Komisji. 
 

W związku z powyższym, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 6 
głosami za, Komisja odstąpiła od opiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Dopowiem, że na posiedzeniu Komisji Strategii i Budżetu rozmawialiśmy, ponieważ 
nie znalazły się wnioski dotyczące budowy basenu, które Komisja Strategii i 
Budżetu i Komisja Sportu formułowała, ale wczoraj WPR poinformował, że ma się w 
budżecie znaleźć i to pewnie dla wielu państwa radnych jest istotna informacja, 
nie będzie w projekcie budżetu nowego basenu, natomiast mają być środki na 
remonty wszystkich istniejących przyszkolnych basenów.    
 

PUNKT  - 3 
 

Informacja o bieżących imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska. 
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Amber Expo – Półmaraton Gdańsk. Jest to impreza festiwalowa biegowa i pomimo, 
że nazywa się półmaraton, bo tak rozpoczynała swoją karierę 5 lat temu, bo to jest 
piąta edycja i podczas festiwalu, który rozpoczyna się w sobotę jest bieg nocny, gry 
i zabawy oraz biegi dla dzieci i w sumie jest to 5 km, 10 km i 20 km. Także na 
dzisiaj jest to potwierdzonych uczestników minimum 7 tysięcy osób, co kształtuje 
tą imprezę jako znaczącą w Polsce i najbardziej liczną jeśli chodzi o nasze miasto. 
Do tego dojdą pewnie jeszcze najmłodsi wraz z rodzicami, ale to jest zupełnie inna 
forma ruchowa, nie będzie to takie bieganie. 



3 

 

Jest również mecz piłkarski Polska – Czechy. To już jest za trzy tygodnie. Piłkarska 
reprezentacja Polski trafi do Gdańska. Mieliśmy ten niefart, że nie udało nam się, 
aby rozgrywki Ligii Europy trafiły tutaj, natomiast dobrze, że jest mecz z 
Czechami, bo co roku zawsze reprezentację Polski gościliśmy na stadionie w 
Letnicy i w tym roku jest to kontynuowane.  
Wśród innych imprez koszykówka Polska – Włochy.  
Na początku grudnia turniej w judo To my Gdańskie Lwy. To jest kolejna edycja 
tego turnieju i on potrafi zgromadzić w Hali AWFiS do tysiąca uczestników i jest 
impreza o charakterze międzynarodowym.  
Na 8 grudnia Gala Boksu nagłaśniana przez Polsat, transmitowana przez Polsat. 
Dariusz Michalczewski czyli popularny Tiger zainicjuje swoją stajnię bokserską. 
Wchodzi w rynek menedżerski, a wśród walk zaplanowany jest pojedynek boksera o 
gdańskich korzeniach czyli Izu ma wystąpić. 
W środku grudnia Gdańska Gala Sportu, na którą już państwa zapraszamy. Ta data 
16 grudnia jest troszkę przypadkowa. Szczegóły będą w zaproszeniach i dostaną 
państwo informację. 
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Gdzie w tym roku będzie Gala? W jakim miejscu? 

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
To będzie stymulowało czas, także chcemy, aby te osoby, które są wyróżnione, 
żeby były obecne i tak żaglujemy terminarzem sportowym, żeby on pokrywał się z 
terminarzem, kiedy Gala może się odbyć, żeby ci, którzy osiągnęli największe 
sukcesy w tym roku sportowym, żeby byli obecni i stąd nie ma zapewnionego 
jeszcze ani miejsca, ani daty.   

Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
A najważniejsze wydarzenie sportowe w nadchodzących dniach?  

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Mówimy o dzisiejszym meczu? SuperPuchar Polski.   

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Te imprezy to miasto organizuje czy współorganizuje?  

Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
Bądź organizuje, bądź współorganizuje, bądź partycypuje w pewnych kosztach, bo 
jeżeli chodzi o Amber Expo to są trzy podmioty, które tutaj współfinansują. Mecz 
Polska – Czechy oczywiście organizuje Polski Związek Piłki Nożnej przez swoją 
agencję SportFive. My wykupujemy usługę, żeby ten mecz zagościł na stadionie. 
Turniej judo ma finansowanie w 90 czy 80% z grantów. Mecz Polska – Włochy to jest 
umowa promocyjna, która została zawarta w ubiegłym roku na trzy mecze 
dotyczące eliminacji Mistrzostw Świata w Koszykówce. Gdańska Gala Sportu to jest 
pełne finansowanie miejskie.   

Radny Łukasz Hamadyk – członek Komisji 
Zastanawiam się, czy pan Michalczewski to dobra reklama dla Gdańska? 
Kontrowersyjne co najmniej.  

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. W takim razie bardzo dziękuję.  
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PUNKT  - 4 
 

Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2018 roku przez Gdański 
Ośrodek Sportu. 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
W tym roku mieliśmy w planie przyjąć dwie pływalnie i tak żeśmy przyjęli. To jest 
pływalnia na Stogach w styczniu przyjęta została do eksploatacji i na Oruni w 
czerwcu 2018 roku. Są to na dzień dzisiejszy 4 pływalnie w administracji, 
działalności GOS-u. Wprowadziliśmy szereg pakietów jeżeli chodzi o pływalnie, to 
jest karta Multisport, różne promocje związane z Kartą Mieszkańca. W październiku 
też akcja dla seniorów wprowadzono karnety za 5 zł, także udało nam się tą ofertę 
dla mieszkańców urozmaicić. W każdym razie jeżeli chodzi o obłożenie na tych 
pływalniach jest dość spore. Przykładowo pływalnia Orunia, pływalnia Stogi, w 
przeciągu tygodnia to jest ok 1500 osób, które korzystają z pływalni.  
Następne zagadnienie jest związane z inwestycjami, remontami, które 
bezpośrednio prowadził GOS. Obecnie realizowany jest jeszcze remont tunelu na 
Traugutta. To jest tunel łączący dwa boiska, boisko główne i boisko treningowe. 
Ten remont oczywiści przez szereg lat nie wchodził jako zadanie inwestycyjne w 
związku z tym żeśmy podjęli decyzję, że przerzuciliśmy środki remontowe na 
inwestycyjne, bo ten tunel zagrażał bezpieczeństwu, także jest w trakcie 
realizacji. Termin realizacji do końca listopada. Termin nie jest zagrożony, także 
będzie to sprawne i będzie można bezpiecznie korzystać z obiektu.  
Na pływalni Chełm, to jest najstarsza nasza pływalnia, jest w trakcie modernizacji 
system uzdatniania wody, to jest montaż nowych lamp UV oraz elektrolizerów 
wody. Jest to w trakcie postępowania i chcemy w tym roku to zrealizować. 
Przeznaczone jest na to 300 tys. zł. Dokonano odnowienia całych powłok 
malarskich na obiekcie. Zmodernizowano system monitoringu oraz wymieniono 
stolarkę drzwiową na obiekcie, także staramy się co roku ten obiekt przywrócić do 
pełnej sprawności technicznej. Ten obiekt ma dziś sporo lat i jest eksploatowany 
dość uciążliwie, także muszą być ponoszone nakłady na odtworzenie stanu 
majątkowego.  
Na stadionie żużlowym im. Zbigniewa Podleckiego na Zawodników zmodernizowano 
oświetlenie toru, który trzeba było dostosować do istniejących zaleceń Polskiego 
Związku Żużlowego.  
W takcie też mamy, nie wiem, czy państwo wiecie, żeśmy przyjęli w przyszłym 
roku ciąg pieszy. To jest falochron zachodni. Myśmy to przyjęli parę lat temu po 
inwestycji przez DRMG, ale w następnym roku przy silnych wiatrach, huraganach 
cała ta inwestycja została zniszczona i trzeba tą infrastrukturę przywrócić do stanu 
pierwotnego w związku z tym, że jest to ciąg spacerowy. Myśmy ogłaszali trzy 
postępowania przetargowe. Nie mogliśmy znaleźć chętnych. Niestety taka sytuacja 
jest na rynku, żeby znaleźć wykonawcę to jest naprawdę ciężko, a jak już się 
znajdzie to takie warunki finansowe są, że one są nie do zaakceptowania. Także 
wybraliśmy teraz firmę i chcemy do końca roku, a przynajmniej jak będą warunki 
pogodowe ten ciąg wyremontować i oddać go do użytku. 
Kąpieliska morskie takiej jak Brzeźno oczywiście co roku w wyniku tych sztormów 
są zniszczenia spowodowane właśnie uszkodzeniami spowodowanymi warunkami 
atmosferycznymi i żeśmy wyremontowali i dopuścili do okresu wczasowego. 
Rozstrzygnęliśmy postępowanie przetargowe na montaż systemu monitoringu 
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całego mola w związku z tym, że tam często dochodzi do incydentów, wypadków, 
podtopień, w związku z tym żeśmy podjęli decyzję, że trzeba ten system 
rozbudować, żeby mieć podgląd na całą tą budowlę. Także też będzie do końca 
roku zrealizowane. 
Miejska Hala Sportowa na Kołobrzeskiej. W związku z zaleceniami Państwowej 
Straży Pożarnej obiekt wymagał dostosowania do obecnych warunków jeżeli chodzi 
o przepisy przeciwpożarowe. Wykonano całą instalację hydrantową na obiekcie 
inaczej obiekt by zamknięto. Co roku, co dwa lata były przeglądy Państwowej 
Straży Pożarnej i nigdy się nie dopatrzono tych niedociągnięć. Zresztą obiekt był 
oddany i użytkowany, ale niestety musieliśmy wykonać te zalecenia pod groźbą 
zamknięcia obiektu. Obecnie mamy projekt i jest w fazie uzyskiwania pozwolenia 
na budowę wykonanie placu manewrowego dla wozów bojowych Straży Pożarnej i 
też chcemy w tym roku to wykonać, żeby dostosować obiekt do zaleceń 
Państwowej Straży Pożarnej.  
Kraina Zabawy jest w trakcie montaż nowego urządzenia zabawowego. Myśmy 
przejęli 10 lat temu w Parku Reagana tam jest Kraina Zabawy, mamy to pod swoją 
opieką. Oczywiście te urządzenia zabawowe są eksploatowane przez dłuższy okres 
czasu i wymagają wymiany, zwłaszcza, że GPEC finansował w 100 tys. zł tą 
inwestycję, także wybraliśmy już wykonawcę i już chcemy to do końca listopada, 
do połowy grudnia najpóźniej te urządzenia zabawowe zamontować wymieniając 
uszkodzone zabawki.  
Na przystani Żabi Kruk też żeśmy wydłużyli tzw. dalby. To są te pale, na których te 
pomosty pływające są. Mieliśmy z tym problem, że żeśmy przejęli 5 lat temu tą 
inwestycję. To było tzw. Ożywienie Dróg Wodnych w Gdańsku. Niestety te dalby 
były za niskie i co roku dochodziło do podniesienia pomostów i po prostu te 
pomosty nam odpływały. Musieliśmy podjąć decyzję, uzyskaliśmy pozwolenie na 
budowę i te pale zostały wydłużone.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
W którym to jest miejscu panie dyrektorze?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Żabi Kruk. 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
I to są te dalby na przystani jachtowej? Byłem tam ostatnio i solidnie wyglądały.  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
To już po wykonaniu. Mieliśmy wczoraj znów takie zdarzenie, że woda podeszła 
wysoko i jakby nie były przedłużone to znów by popłynęły te pomosty.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Ale tam się udawało je wyłapywać?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Tak. Dużo sztuki i akrobacji, ale w każdym razie żeśmy to wykonali i jest to 
zabezpieczone.  
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Inne inwestycje to doprowadzenie sieci światłowodowej do obiektów pływalni 
Stogi, przystani jachtowej Tamka, bo też nie było tej sieci i wykonane zostały w 
ramach inwestycji, które były prowadzone także ta inwestycja też będzie 
wykonana.  
Jak państwo wiecie żeśmy w tym roku wzorem lat poprzednich otworzyli stadion 
letni. My jako GOS stawiamy całą infrastrukturę. Został w tym roku wyłoniony na 10 
lat operator, który sprawnie przeprowadził całą imprezę na tym stadionie. 
Zaplanowane imprezy w kategoriach dla dzieci, młodzieży. Odwiedziło ten stadion 
ponad 1,5 mln osób. W trakcie tej działalności zrobiono 17 imprez sportowych, 
także stadion się rozwija i jest duże zainteresowanie tym obiektem, także dalej ten 
program się rozwija. Operator wyłoniony na 10 lat ma teraz możliwość 
zainwestowania, podpisania umów ze sponsorami na prowadzenie jakiś imprez o 
charakterze ogólnopolskim, także daliśmy możliwość operatorowi, żeby mógł 
działać w perspektywie.  
Punkty gastronomiczne jak państwo wiecie ogłoszono postępowanie i wybrano 
dzierżawców punktów gastronomicznych. Umowy zostały podpisane na 10 lat. Jest 
pewne novum, bo żeśmy wprowadzili jednolita zasadę, że te wszystkie punkty 
gastronomiczne miały być urbanistycznie, architektonicznie dostosowane do 
otoczenia, tak, żeby każdy obiekt gastronomiczny nie był jakby w innym układzie 
architektonicznym, a żeśmy stworzyli projekt i te punkty gastronomiczne mają być 
przynajmniej podobne. Nie muszą być identyczne, ale muszą mieć taką samą 
architekturę. Wyłoniliśmy dzierżawców na 10 lat i mamy nadzieję, że będzie się to 
dalej rozwijało i ta infrastruktura będzie z aprobatą dla mieszkańców.  
Dodatkowo też między wejściem 63 a 64 zostało wybudowane nowe urządzenie 
zabawowe. Jutro mamy odbiór tego zadania.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Gdzie to jest panie dyrektorze?     
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
To jest między wejściem 63 a 64 na plaży w Jelitkowie.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Oczekiwałem, że tona sezon będzie, ale już dzisiaj będzie można to zobaczyć?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Jutro mamy odbiór, a w piątek będzie oficjalne otwarcie. Procedury przetargowe, 
też miejcie państwo świadomość, że są postępowania i albo są oferty dużo 
przewyższające szacunki, albo…  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Więcej to kosztowało?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Nie, akurat żeśmy się zmieścili w kwocie, która była przeznaczona, ale to było 
trzecie postępowanie i dało rezultat. Jutro jest odbiór techniczny, a w piątek 
będzie już taki medialny i dopuszczone do użytku.  
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Kąpieliska morskie. Jak państwo wiecie od 30 lat administrujemy plażami i 
kąpieliskami. Odnotowano 86 interwencji w czasie tego sezonu letniego, w tym 18 
interwencji na wodzie i 68 na plaży, z czego bezpośrednio na kąpieliskach 73 takie 
interwencje były. I szczęśliwie jak co roku nie było utonięć, także te kąpieliska są 
bezpieczne i dają dalsze możliwości w tym momencie rozbudowy i udostępnienia 
następnych obszarów dla mieszkańców Gdańska i dla turystów, którzy przyjeżdżają. 
Zaopatrzono blisko 500 osób w punktach medycznych. W sumie całe kąpieliska 
obsługiwane były przez 96 ratowników wodnych i 18 ratowników medycznych.  
Najważniejsze imprezy, jakie odbyły się w tym roku to Gdański Maraton, który był 
14-15 kwiecień. Frekwencja ponad 3300 osób. Triathlon Gdańsk 14-15 lipiec. 
Frekwencja 760 osób. 56 Bieg Westerplatte 2 września, nowy rekord frekwencji 
3480 osób. Gdańsk Biega 20-tego się odbyła, frekwencja 2500 osób. 
Odbył się Puchar Prezydenta Miasta Gdańska w nowym cyklu imprez kolarskich, trzy 
wyścigi. W każdej edycji brało udział blisko 200 uczestników.  
Cross Decathlon Gdańsk, który odbył się 6 października. To jest kontynuacja 
doskonale przyjętej imprezy o charakterze ekstremalnym. Nowy rekord frekwencji 
180 osób, także co roku ta frekwencja się powiększa. Jest to impreza ekstremalna i 
się rozwija, także będziemy ja dalej kontynuować.  
Oczywiście otwarcie sezonu żeglarskiego, które obyło się 19 maja. Uczestników na 
tej imprezie zanotowaliśmy ok 10 tysięcy osób. 
Regaty o Puchar Mariny, które odbyły się 9-10 czerwiec, frekwencja 42 załogi na 
planach tych regat. 
Prowadzimy też programy Aktywuj się. Oferta miała 19 bezpłatnych zajęć 
rekreacyjno – ruchowych, które odbywały się w dzielnicach Gdańska. Ona jest dalej 
rozwijana i cieszy się dużym zainteresowaniem mieszkańców miasta tak, że będzie 
ona dalej rozwijała się.  
Oczywiście Generał Zaruski, który w tym roku odbył 5 jednodniowych rejsów w 
ramach programu Edukacji Morskiej, 3 dniowe rejsy promocyjne Poznaj Generała, 
10 jednodniowych rejsów dla szkół i organizacji pozarządowych, 9-cio dniowy rejs 
w ramach unijnego projektu Baltic Pass, 10 dniowy rejs do Rostoku w ramach 
unijnego projektu Baltic Pass, 21 dniowy rejs Gdańska Szkoła Pod Żaglami, 8 rejsów 
pełnomorskich 7 dniowych. 
W wachlarz naszych zadań i działań jest szerszy, ale to najważniejsze zamierzenia i 
działania, które żeśmy w tym roku wykonali i wykonamy do końca roku.   
   

Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania?  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Pytanie nie dotyczy wykonania, ale jeszcze takich spraw, które nam leżały. Czy 
udało się odzyskać kontenery z Kościerskiej? Może tam się coś ruszyło jeśli chodzi o 
KS Olivia, czy przekazali te kontenery? Bo wiem, że ktoś się starał i pan dyrektor 
Paszkowski mówił, że właśnie od pana Dramowicza. Że tam podobno są nasze.  
 

Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Ale tam żadnych kontenerów nie ma. Tam było to boisko wybudowane na Euro 
2012, ale tam kontenerów żadnych nie było.  
 

Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
To nie były nasze? 
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Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Nie, tam żadnych kontenerów żeśmy nie mieli. Boisko było bez infrastruktury.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jeszcze chciałem zapytać jeżeli chodzi o administrowanie plażami, bo tak jak my w 
zeszłym roku podejmowaliśmy, czy to w tym roku, uchwałę dotyczącą tych saun na 
plażach, infrastruktury takiej sportowej, czy przewidują, bo rozumiem, że umowa 
cały czas GOS-u w Wojewodą jest do 30 września?   
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Tak.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
I potem od października jakby plaże nie są pod … nie ma umowy na użytkowanie 
przez Miasto.  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Mamy w opiece nie tylko w sezonie, bo utrzymujemy te plaże pod względem 
czystości, także one cały czas są w naszej administracji.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Ale pod względem użytkowania, jakiś spraw, to rozumiem, że terminy są do 30 
września?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Mówimy o kąpieliskach, ale jeżeli chodzi o administrowanie plażami to mamy przez 
cały rok.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Czyli takie aktywności sportowe organizowanie takich rzeczy, infrastruktury?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Wszystko idzie przez nas.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Też może być robione po 30 września?  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Też może być robione.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
A czy państwo tak jak pani Prezydent Dulkiewicz odpisywała, że państwo 
zastanowią się nad saunami, ale że to bardziej zadanie dla prywatnego inwestora 
niż dla miasta, chociaż tutaj ja się z tym nie zgadzam, ponieważ status prawny plaż 
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Gdańska jest inny niż Sopotu i Gdyni i dużo trudniej prywatnym inwestorom na nich 
operować, czy jakieś rozmowy w sprawie właśnie, aby taka infrastruktura jak jest 
w Jelitkowie np. dla morsów też ten kontener czy budyneczek przygotowany, że ta 
sprawa w ogóle była w obiegu zainteresowań państwa? Czy ktoś może się zgłaszał? 
Jakieś prywatne firmy zainteresowane? 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Państwo wiecie, że mamy w zadaniu budowę bazy kontenerowej dla morsów w 
miejscu istniejącego kontenera dla morsów. Opracowany został projekt na tą 
zabudowę kontenerową. Wody Polskie, uzgodnienia z Urzędem Morskim, uzyskanie 
pozwoleń wodno – prawnych, bo w tym roku były długo procedowane. Jesteśmy na 
etapie takim, że projekt już jest w końcowej fazie, to znaczy jeszcze uzgodnienia. 
Tam Urząd Morski się nie zgodził na przebieg trasy jeżeli chodzi o instalację sieci 
energetycznej. Z kolej żeśmy zmienili tą trasę. Nie zgodził się GZDiZ w związku z 
tym, że ta trasa miała przebiegać wzdłuż chodnika, który był wykonany 2 lata temu 
i jest na gwarancji. W związku z tym została zmieniona trasa i myślę, że w 
przeciągu tygodnia ta trasa zostanie w końcu uzgodniona i wystąpimy o pozwolenie 
na budowę, ale to idzie przez Urząd Wojewódzki. Nie wiadomo ile to potrwa, ale w 
tym roku jeszcze chcemy ogłosić postępowanie, bo mamy zgodę pani Prezydent 
Dulkiewicz, że środki finansowe, które zostały w tym roku przeznaczone na 
zabudowę kontenerową przejdą na przyszły rok, chcemy do końca kwietnia tą 
zabudowę wykonać, także będzie to zabudowa nie tylko dla morsów, ale także 
będzie służyła dla ratowników naszych z GOS-u.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jeszcze a ‘propos utonięć, bo to rzeczywiście bardzo dobra wiadomość, że na 
strzeżonych kąpieliskach nie było żadnych utonięć. Udało się zabezpieczyć 
ratowników. Wiemy, że statystycznie co drugi ratownik jest obcokrajowcem.  
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Obcokrajowiec, któremu musimy też zabezpieczyć warunki lokalowe, a to też jest 
problem, bo stawki mieszkań …   
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Niestety mieliśmy sporo tych utonięć i mamy cały czas sporo utonięć. Szczególnie 
takim newralgicznym miejscem jest Wyspa Sobieszewska. Tam tych utonięć w tym 
roku było strasznie dużo. Czy państwo analizowali też jakieś, bo oczywiście na 
całej linii brzegowej nie da się zrobić kąpielisk, ale czy rozważacie jeszcze jakieś 
dodatkowe działania związane z ochroną tych ludzi wypoczywających w sezonie na 
niestrzeżonych kąpieliskach oprócz tych znaków informacyjnych, które są i 
informacji gdzie można dzwonić itd. czy standardowe środki?    
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Mamy Centrum Ratownictwa przy molo w Gdańsku Brzeźnie. To Centrum jest 24 
godziny na dobę dostępne. Są ratownicy. Jest system powiadamiania. Są łodzie w 
gotowości, także na każdy sygnał, który jest dany przez mieszkańców czy przez 
inne służby, nasze służby reagują. Jest to duży obszar i nie jesteśmy w stanie 
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zabezpieczyć całości linii brzegowej, bo nie ma takiej możliwości fizycznej, ale 
nasze centra są w stałej gotowości i nie raz zdarzało się, że uczestniczyli w akcji 
ratowniczych, które były zgłaszane poza obszarem naszego działania. Także 
jesteśmy w stałym kontakcie i usprawniamy te działania, żeby skutecznie podjąć 
działania, żeby ratować ludzi, którzy w niektórych przypadkach, jak państwo 
wiecie, dość lekceważąco podchodzą do tego i takie sytuacje będą następowały, 
chociaż trzeba to ograniczyć dając możliwość podjęcia skutecznych działań.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Dziękuję za szczegółowe informacje i przechodzimy 
do kolejnego punktu. 
 

PUNKT  - 5 
 

Boisko przy ul. Zielonogórskiej. 
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Powiem krótko historię. Jak państwo wiecie tam są dwa boiska. Osiem lat temu 
opracowano dokumentację projektową na modernizację budowę dwóch boisk 
piłkarskich. Tam były jeszcze place zabaw, Skatepark, zaplecze socjalne dla 
potrzeb tych boisk, zaplecze dla służb GOS-u. Jak państwo wiecie tam jest baza 
techniczna dla służb GOS-u oraz magazyny. Projekt był wykonany. Nie udało się 
uzyskać pozwolenia na budowę w związku z tym, że doszły tam sprawy przebudowy 
sąsiednich ulic. Trzeba było w ramach tej inwestycji przebudować ulice sąsiednie. 
Koszt tej inwestycji niesamowicie wzrósł i niestety ta inwestycja upadła. Dla 
przypominania, co roku w ramach planów inwestycyjnych zgłaszamy ten obiekt do 
ukończenia planów inwestycyjnych. Niestety są inne potrzeby. Nie ma możliwości. 
Do tej pory nie udało nam się skutecznie wciągnąć tej modernizacji, tego obiektu 
do planu finansowego, inwestycyjnego. Cztery, pięć lat temu była też taka 
sytuacja, że było zainteresowanie też i Urzędu Marszałkowskiego w takim 
znaczeniu, że podjęto próbę przez rugby, żeby tam stworzyć Narodowe Centrum 
Rugby. Podjęto działania. Były zobowiązania Urzędu, że pomogą uzyskać dotacje, 
wsparcie Ministerstwa. Niestety sprawa upadła. Sprawa się zakończyła. W zeszłym 
roku w ramach Budżetu Obywatelskiego klub Jaguar zgłosił budowę jednego boiska 
ze sztuczną trawą. Niestety ze względu na to, że Polskie Wody nie zgodziły się na 
budowę tam boiska sztucznego, bo chodzi o szkodliwość nawierzchni sztucznej, w 
związku z tym, że tam jest też struktura wodonośna dość specyficzna, że blisko 
zalegają wody gruntowe, nie zgodziła się na tą inwestycję. Sprawa upadła. Jak 
wiemy obiekt ten wymaga zainwestowania i przebudowy dosyć sporej jeżeli chodzi 
o środki inwestycyjne. My robimy takie starania, że utrzymujemy ten obiekt w 
takim stanie, że są rozgrywane mecze, ale klasy czwartej, piątej. Także jest on 
użytkowany. Szkoda tego terenu, bo teren jest dość obszerny i trzeb aby było tam 
zainwestować, ale koszt jest dość duży. Nie ma sponsorów, nie ma chętnych. Każdy 
jak ogląda ten obiekt i chciałby podjąć jakieś działania to niestety środki finansowe 
jakie są potrzebne nie udaje się zdobyć i jest problem. Cztery lata temu co byliśmy 
w stanie wykonać to żeśmy rozebrali istniejący budynek, który był tam zapleczem 
też biurowym i socjalnym dla osób korzystających z tego obiektu. Dostaliśmy zgodę 
i uzyskano to w ramach inwestycji i żeśmy cztery lata temu oddali budynek w 
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zabudowanie kontenerowej. Są tam już szatnie z prawdziwego zdarzenia, natryski 
dla osób, które korzystają z boiska i przy okazji jest zaplecze administracyjne dla 
działu technicznego GOS-u, który tam się znajduje. Taki jest stan rzeczy. Nie ma tu 
nic do dodania, chyba, że państwo macie jakieś pytania. Obiekt wymaga 
zainwestowania i to wiadomo od szeregu lat. Staramy się, żeby wszedł do planu 
inwestycyjnego, ale niestety nie ma możliwości. Są inne potrzeby i planie sprawy 
do załatwienia w mieście. To jest praktycznie budowa boisk od nowa.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
A czy nie było takiej sytuacji, żeby poszukać jakiegoś prywatnego inwestora?   
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Było trzech chętnych. Każdy był zainteresowany, ale jak zobaczył jakie to są koszty 
inwestycji, co trzeba zrobić, bo niektórzy mają takie wyobrażenie, że posieje 
trawę i będzie ok. Tam trzeba po prostu od nowa boiska zrobić, odwodnienie, 
nawodnienie, trybuny. W związku z tym, że też obiekt jest pod konserwatorem 
zabytków to też są pewne ograniczenia związane z zabudową. Obijają się ludzie o 
mur obciążeń. Są zamiary, ale niestety.    
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jaguar Kokoszki dostał podobno dofinansowanie rządowe, więc jest jakaś nadzieja, 
że może jakieś pieniądze będą spływać i może jakiś klub sportowy się tym 
zainteresuje jeżeli środki zewnętrzne może uzyskać, bo to pewnie 1,5 – 2 mln zł.   
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Nie ma co porównywać kosztów, bo to wszystko zależy od infrastruktury jaka jest 
na danym obiekcie, w każdym razie tam jest problem, bo sieć burzowa jest 
niedaleko, ul. Stoczniowców, tylko, że tam jest różnica terenu. Także wykonanie 
tam tej infrastruktury sieci burzowej pochłania duże koszty. Piękny teren, jest 
uczęszczany, ludzie też przychodzą na spacery z pieskami, a boiska są 
wykorzystywane przez kluby mniejszej rangi, gdzie potrzeba tej infrastruktury jest 
mniejsza niż klubów, które są zrzeszone w ligach.    
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy są jeszcze jakieś pytania? Dziękujemy w takim razie.    
 
Pan Adam Maksim – Kierownik Referatu Sportu w Biurze Prezydenta ds. Sportu 
W imieniu kolegów i koleżanek dziękuję za czteroletnią współpracę.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Również dziękujemy.    
 
Pan Janusz Podraska – Zastępca ds. technicznych Dyrektora Gdańskiego 
Ośrodka Sportu 
Również serdecznie dziękuję i życzę państwu powodzenia.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Dziękujemy. 
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PUNKT  - 6 
 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Sportu RMG w okresie od 1 
stycznia 2018 r. do 24 października 2018 r. 

 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję za 100% frekwencji wszystkich radnych Komisji. 

SPRAWOZDANIE  

z działalności Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska w 
okresie od 1 stycznia 2018 r. do 24 października 2018 r. 
 

Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska została powołana Uchwałą Nr 
II/3/14 Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r., gdzie w § 2 
został określony zakres działania Komisji: 

1. Polityka w zakresie upowszechniania kultury fizycznej jako formy 
spędzania czasu wolnego. 

2. Tworzenie warunków dla rozwoju sportu w mieście. 

3. Opiniowanie wniosków o dofinansowanie zadań realizowanych przez 
organizacje pozarządowe w zakresie sportu oraz stowarzyszenia 
kultury fizycznej. 

4. Promocja sportu. 

5. Wnioskowanie, rozpatrywanie i opiniowanie zamierzeń z zakresu 
inwestycji i remontów związanych ze sportem. 
 

Komisja ukonstytuowała się 04 grudnia 2014 r., gdzie Uchwałą Nr II/4/14 

Rady Miasta Gdańska z dnia 04 grudnia 2014 r. powołano skład osobowy Komisji 

Sportu Rady Miasta Gdańska. 

 

Funkcję przewodniczącego Komisji powierzono radnemu Mirosławowi 

Zdanowiczowi, a funkcję wiceprzewodniczącej Komisji powierzono radnej 

Beacie Jankowiak. 

 

Postanowieniem Komisarza Wyborczego w Gdańsku I z dnia 23 maja 2018 

r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Miasta Gdańska w 

§1 stwierdza się wygaśnięcie mandatu radnego Pana Mirosława Zdanowicza w 

związku z pisemnym zrzeczeniem się mandatu. 
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W związku z powyższym na posiedzeniu w dniu 27 czerwca 2018 roku na 

przewodniczącą Komisji została wybrana radna Beata Jankowiak, a na 

wiceprzewodniczącego Komisji wybrany został radny Mariusz Andrzejczak. 

 

Uchwałą Rady Miasta Gdańska nr LV/1554/18 z dnia 28 czerwca 2018 r. w 

sprawie zmiany w składzie osobowym Komisji Sportu Rady Miasta Gdańska do 

składu osobowego Komisji Sportu został powołany radny Adam Nieroda. 

 
 

W 2018 roku Komisja Sportu obradowała w składzie: 

1. Mirosław Zdanowicz – członek Komisji do 23 maja 2018 r., Przewodniczący 
Komisji do 23 maja 2018 r. 

2. Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji od 27 czerwca 2018 r., 
Wiceprzewodnicząca Komisji do 27 czerwca 2018 r. 

3. Łukasz Hamadyk 

4. Jaromir Falandysz 

5. Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji od 27 czerwca 2018 r. 

6. Lech Kaźmierczyk  

7. Adam Nieroda – członek Komisji od 28 czerwca 2018 r. 

 

KOMISJA W OKRESIE SPRAWOZDAWCZYM: 

• odbyła 9 posiedzeń. 

TEMATY POSIEDZEŃ: 
 

- opiniowanie uchwał Rady Miasta Gdańska w zakresie działania Komisji w tym 
opiniowanie zmian w budżecie Miasta Gdańska na rok 2018, opiniowanie zmian 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasta Gdańska, 
- Komisja na każdym posiedzeniu otrzymywała informację o bieżących 
imprezach sportowych na terenie Miasta Gdańska, 
- Przedstawienie koncepcji budowy stoku narciarskiego w Gdańsku, 
- Otwarte lodowisko publiczne w okresie zimowym na wolnym powietrzu w 
centrum miasta, 
- Najważniejsze imprezy sportowe w Gdańsku w 2018 roku, 
- Plan działalności Gdańskiego Ośrodka Sportu na rok 2018, 
- Podsumowanie konkursu grantowego, 
- Sytuacja klubu i możliwości większego wsparcia klubu piłki ręcznej mężczyzn 
Wybrzeże Gdańsk, 
- Rower metropolitalny, 
- Plan budowy kompleksu piłkarskiego w Gdańsku Letnicy, 
- Remonty obiektów sportowych w tym również obiektów edukacyjnych 
zaplanowanych do realizacji w 2018 roku, 
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- Remont zamkniętej od czasu rozpoczęcia roku szkolnego hali sportowej 
Zespołu Szkół Morskich w Nowym Porcie, 
- Pełnowymiarowe boisko dla dzielnicy Brzeźno i kwestia wybudowania tam 
centrum sportowego przy ZSO nr 10 przy ul. Krasickiego, 
- Sytuacja Klubu Sportów Walki Corpus Gym podpalonego w ubiegłym roku w 
dzielnicy Brzeźno, 
- Rozpatrzenie i opiniowanie Sprawozdania Prezydenta Miasta Gdańska z 
wykonania budżetu Miasta Gdańska za 2017 roku – w zakresie działania 
Komisji, 
- Przedstawienie możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na 
terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych, 
- Strefy kibica w Gdańsku na Mistrzostwa Świata w piłce nożnej 2018 r., 
- Koncepcja budowy całorocznego lodowiska w Gdańsku, 
- Budowa parku rozrywki przy Stadionie Energa w Gdańsku, 
- Boisko w Szadółkach – zagospodarowanie terenu oraz możliwości 
użyczenia, 
- Możliwość rozbudowy oferty dla żeglarzy i sportów wodnych przy okazji 
budowy nowego bulwaru wzdłuż Martwej Wisły w dzielnicy Stogi, 
- Rozwój ścieżek i tras rowerowych w Gdańsku Południe, 
- Kwestia ścieżki rowerowej, deptaku wraz z miejscem widokowym po 
dawnym nasypie kolejowym na odcinku dawnej linii SKM Gdańsk Brzeźno – 
Gdańsk Nowy Port oraz zagospodarowanie terenu po dawnym dworcu 
kolejowym Gdańsk Nowy Port na tereny rekreacyjne, 
- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Gdańska za I półrocze 2018 
roku – w zakresie działania Komisji, 
- Możliwość zmodernizowania Skateparku w dzielnicy Nowy Port (ul. 
Wyzwolenia w miejscu dawnego mini Skateparku), 
- Podsumowanie realizacji zadań zaplanowanych w 2018 roku Gdański Ośrodek 
Sportu, 
- Boisko przy ul. Zielonogórskiej. 

 

Frekwencja Komisji w okresie sprawozdawczym wyniosła 100% : 

Lp. Imię i Nazwisko Obecny/a na 
posiedzeniach 

Średnia % 
frekwencja 

1.  Mirosław Zdanowicz 4/4 100 

2.  Beata Jankowiak 9/9 100 

3.  Łukasz Hamadyk 9/9 100 

4.  Jaromir Falandysz 9/9 100 

5.  Mariusz Andrzejczak 9/9 100 

6.  Lech Kaźmierczyk  9/9 100 

7.  Adam Nieroda (członek 
Komisji  od 28.06.2018 r.) 

3/3 100 
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Posiedzenia Komisji odbywały się w środy, zazwyczaj o godzinie 
16.15 w sali Seana Lestera nr 003 Nowego Ratusza, przy ul. Wały 
Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 

•  Komisja wydała 15 opinii –  
w tym: 13 opinii do projektów uchwał Rady Miasta Gdańska, 

1 opinia do sprawozdania z wykonania budżetu Miasta 
Gdańska za 2017 rok, 
1 opinia do wniosku w sprawie zmiany najemcy w umowie 
najmu lokalu użytkowego.  

• Komisja podjęła 24 wnioski do Prezydenta Miasta Gdańska 
dotyczące: 

- przedstawienia Komisji możliwości budowy toru kartingowego w Gdańsku na 
terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych, 
- przeanalizowania możliwości powstania w Jelitkowie (w formule miejskiej czy 
w formule partnerstwa publiczno – prywatnego) sauny m. in. dla morsów (w 
pobliżu planowanego do budowy zaplecza kontenerowego dla potrzeb 
ratowników i morsów) oraz wskazanie innych możliwych lokalizacji w Brzeźnie i 
na Stogach, gdzie mogłyby być umiejscowione tego typu obiekty, 
- priorytetowego zagospodarowania środków w budżecie Miasta Gdańska na 
projekt modernizacji hali sportowej Zespołu Szkół Morskich w Nowym Porcie. 
Celem modernizacji jest przywrócenie możliwości użytkowania hali sportowej. 
Obiekt jest zamknięty od ponad roku decyzją Wojewódzkiego Inspektora 
Budowlanego, 
- przeznaczenia terenu należącego do Gminy Miasta Gdańska w dzielnicy 
Brzeźno zlokalizowanego przy ul. Krasickiego na cele sportowo – rekreacyjne 
dzielnicy, 
- pozostawienia i umożliwienia dalszego funkcjonowania Klubu Corpus Gym w 
obecnej lokalizacji przy ul. Krasickiego 7B, 
- przedstawienia działań począwszy od 2011 roku związanych z powstaniem 
toru kartingowego na terenie Narodowego Centrum Sportów Motorowych. 
Ponadto Komisja prosi o informacje kto zajmuje się koordynacją wszelkich prac 
dotyczących NCSM oraz rozmowami z potencjalnymi inwestorami, 
- zwiększenia środków finansowych na wynagrodzenia dla ratowników na 
gdańskich kąpieliskach strzeżonych, dla których operatorem jest Gdański 
Ośrodek Sportu. 
Praca ratowników, która niejednokrotnie wykonywana jest w trudnych 
warunkach jest poważna, odpowiedzialna i niezbędna. 
Prośba o zwiększenie wynagrodzenia podyktowana jest warunkami rynkowymi - 
konkurencyjnymi stawkami wynagrodzeń u operatorów basenów w Gdańsku, jak 
również w Sopocie czy Gdyni, 
- rozważenia możliwości budowy całorocznego lodowiska w Gdańsku w 
lokalizacji, która nie była brana pod uwagę przez Gdańską Agencję Rozwoju 
Gospodarczego przy sporządzaniu koncepcji, a mianowicie w Gdańsku Brzeźnie 
przy ul. Krasickiego w miejscu mającego powstać Centrum Sportów przy 
Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 10, 
- pozytywnego rozpatrzenia wniosku Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 16 
w Gdańsku dotyczącego zakupu rolet zewnętrznych do sali gimnastycznej, 
- podjęcia działań zmierzających w kierunku budowy basenu dla Brzeźna, 
Letnicy i Nowego Portu.  
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W tym 14 wniosków do budżetu Miasta Gdańska na rok 2019 dotyczących: 
- analizy i ujęcia w programie STER drogi rowerowej na odcinku dawnej linii 
SKM Gdańsk Brzeźno – Gdańsk Nowy Port, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy nowej hali z 
lodowiskiem zgodnie z analizami Gdańskiej Agencji Rozwoju Gospodarczego, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy na gdańskich plażach w 
Jelitkowie, w Brzeźnie, na Stogach infrastruktury umożliwiającej postawienie 
saun lub innych obiektów w zależności od pory roku, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy ul. Siedleckiego, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu boiska przy ul. 
Otomińskiej, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy kompleksu sportowego 
przy ul. Kościerskiej, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok budowy boiska szkolnego przy 
SP Nr 35 przy ul. Wąsowicza, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok doposażenia plaż miejskich w 
wodne place zabaw m. in. w Jelitkowie, w Brzeźnie, na Stogach, 
- zwiększenia kwoty w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok przeznaczonej na 
finansowanie klubów sportowych i organizacji sportowych w programach 
grantowych na 2019 rok o 4 mln zł, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok modernizacji Skateparku w 
Nowym Porcie przy ul. Wyzwolenia wraz z kortem tenisowym znajdującym się 
na tym terenie za Zespołem Szkół Morskich, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu modernizacji hali 
sportowej w Zespole Szkół Morskich przy ul. Wyzwolenia, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu całorocznego stoku 
narciarskiego zgodnie z przedstawioną koncepcją przez Gdańską Agencję 
Rozwoju Gospodarczego, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok projektu i modernizacji 
pełnowymiarowego boiska przy ul. Tamka na Stogach, 
- ujęcia w budżecie Miasta Gdańska na 2019 rok modernizacji basenu w Szkole 
Podstawowej Nr 2 przy ul. Marusarzówny w Pieckach Migowie.   

 

Komisja sprawozdanie przyjęła na posiedzeniu w dniu 24 października 
2018 r. w wyniku przeprowadzonego głosowania – jednogłośnie 5 
głosami za. 

PUNKT  - 7 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja.   
 

Korespondencja została członkom Komisji przesłana mailowo.  
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska rekomenduje wniosek skierowany przez Radę 
Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 16 w Gdańsku dotyczący wsparcia finansowego na 
zakup rolet zewnętrznych do sali gimnastycznej, z prośbą o jego pozytywne 
rozpatrzenie. 
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Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za. 
 
Wniosek nr 48-9/46-23/2018 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 

USTALENIA KOMISJI – WNIOSEK                   
 
Komisja Sportu Rady Miasta Gdańska rekomenduje wniosek mieszkańców Brzeźna, 
Letnicy, Nowego Portu i zwraca się do Pana Prezydenta o podjęcie działań 
zmierzających w kierunku budowy basenu dla Brzeźna, Letnicy i Nowego Portu. 
 
Wniosek został podjęty w wyniku przeprowadzonego głosowania jednogłośnie 5 
głosami za.   
 
Wniosek nr 48-9/47-24/2018 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Czy ktoś chciałby coś dodać na ostatniej Komisji? 
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Dziękujemy pani Asi. 
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękujemy serdecznie pani Asi. Dziękuję też wszystkim radnym za współpracę 
przez ostatni czas, zwłaszcza, kiedy mogłam pełnić funkcję przewodniczącej, 
niedługi, ale jednak to moja pierwsza funkcja jako przewodnicząca, także dziękuję 
za wyrozumiałość i za współpracę i przede wszystkim pani Asi.  
 
Radny Mariusz Andrzejczak – Wiceprzewodniczący Komisji 
Trzymamy kciuki za kontynuację.  
 
Radna Beata Jankowiak – Przewodnicząca Komisji 
Dziękuję. 
 
W związku z tym, że nie było spraw wniesionych oraz wolnych wniosków 
Przewodnicząca podziękowała wszystkim za uczestniczenie w obradach i na tym 
posiedzenie zakończono – godz. 17:10. 
 

Przewodnicząca 

Komisji Sportu RMG 

 

Beata Jankowiak 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
Joanna Świeczkowska  


